



invest
IN
CANADA

investir
AU
CANADA

CANADA INVESTMENT DAY

DATE: Monday, March 3, 2025 | **TIME:** 12 p.m. to 4:30 p.m.

LOCATION: Metro Toronto Convention Centre, North Building (Room 105),
255 Front Street West, Toronto, ON

AGENDA

12 p.m. Welcoming Remarks by Laurel Broten, CEO, Invest in Canada

12:05 p.m. Keynote Remarks by Hon. Jonathan Wilkinson, Minister of Energy and Natural Resources

Indigenous Leadership and Partnerships in the Canada's Minerals Sector

As the stewards, rights holders, and – in many cases, title holders to the land upon which mineral development takes place – Indigenous peoples are important partners and supporters in the development of Canada's minerals sector. This panel will highlight the role and importance of respect for Indigenous and treaty rights, and through meaningful engagement, commercial partnership and community collaboration with Indigenous peoples in minerals projects in Canada, illustrate the various types of partnerships. The panel will also highlight support by the Government of Canada to enable and improve participation of Indigenous peoples in resource development.

12:20 p.m.

Moderator: Pierre Gratton, President, Mining Association of Canada

Panelists:

- Mandy Gull-Masty, Grand Chief, Cree Nation Government
- Kimberly Lavoie, Assistant Deputy Minister, Nòkwewashk, Natural Resources Canada
- Andrea Sandmaier, President of the Otipemisiwak Métis Government

Why Canada: Canadian Services & Programs for Investors

Canada has an established reputation as a business-friendly jurisdiction for international investment. With a stable economic environment, international investors are looking to Canada for mining opportunities. This information session and moderated Q&A will highlight Government of Canada services and bespoke funding programs that support a seamless investment journey in Canada's minerals sector.

12:55 p.m.

Moderator: Photinie Koutsavlis, Vice President, Economic Affairs & Climate Change, Mining Association of Canada

Speakers:

- Harold Dremin, Chief of Investor Services, Invest in Canada
- Isabella Chan, Senior Assistant Deputy Minister, Lands and Minerals Sector, Natural Resources Canada
- Sven List, Senior Vice President, Canadian Corporate Business, Export Development Canada
- Divya Shah, Managing Director, Investments, Canada Infrastructure Bank

**1:25 p.m. -
1:40 p.m.**

COFFEE BREAK

Lightning Pitches and Moderated Q&As: Investment Opportunities in Canada's Minerals Sector

Select group of Canadian companies advancing minerals and/or recycling projects in rare earths, nickel, copper, lithium, graphite and cobalt will provide lightning pitches, followed by rapid-fire Q&As.

Moderator: Photinie Koutsavlis, Vice President, Economic Affairs & Climate Change, Mining Association of Canada

Participants:

1:40 p.m.

Rare Earths

- Ucore Rare Metals Inc.
- Torngat Metals Ltd.

Cobalt-Bismuth

- Fortune Minerals Limited

Lithium

- Arizona Lithium
- E3 Lithium Ltd.
- Avalon Advanced Materials Inc.

Battery Materials

- Nano One® Materials Corp.

Graphite

- Nouveau Monde Graphite

Nickel

- FPX Nickel Corp.
- Giga Metals Corporation
- Nickel Creek Platinum Corp.

3:15 p.m.

B2B Meetings

The B2B session will provide an opportunity for project promoters and potential investors to meet.

Location: Metro Toronto Convention Centre, North Building (Room 105), 255 Front Street West, Toronto, ON

To book B2B meetings, kindly reach out to Amily Li at Amily.Li@nrcan-rncan.gc.ca



invest
IN
CANADA

investir
AU
CANADA

JOURNÉE SUR L'INVESTISSEMENT AU CANADA

DATE: Lundi 3 mars 2025 | HEURE : de 12 h à 16 h 30

LIEU : Palais des congrès du Toronto métropolitain,
bâtiment Nord (salle 105), 255 Front Street West, Toronto, ON

AGENDA

12 h Remarques de bienvenue de Laurel Broten, PDG d'Investir au Canada

12 h 05 Remarques principales par l'Honorable Jonathan Wilkinson, Ministre de l'Énergie et des Ressources Naturelles

Leadership et partenariats autochtones dans le secteur canadien des minéraux

En tant que responsables, détenteurs des droits et, dans de nombreux cas, détenteurs des titres de propriété des terres sur lesquelles l'exploitation minière a lieu, les peuples autochtones sont des partenaires et des soutiens importants dans le développement du secteur des minéraux au Canada. Cette table ronde mettra en évidence le rôle et l'importance du respect des droits autochtones et des droits issus de traités, et illustrera les différents types de partenariats par le biais d'un engagement significatif, d'un partenariat commercial et d'une collaboration communautaire avec les partenaires autochtones dans les projets d'exploitation minière au Canada. Le panel mettra également en lumière le soutien apporté par le gouvernement du Canada pour permettre et améliorer la participation des partenaires autochtones au développement des ressources.

12 h 20

Modérateur : Pierre Gratton, président de l'Association minière du Canada

Participants :

- Mandy Gull-Masty, Grand Chef, Gouvernement de la Nation Cree
- Kimberly Lavoie, sous-ministre adjointe, Nòkwewashk, Ressources naturelles Canada
- Andrea Sandmaier, présidente du gouvernement métis Otipemisiwak

Pourquoi le Canada : Services et programmes canadiens pour les investisseurs

Le Canada jouit d'une réputation bien établie en tant que juridiction favorable aux affaires pour les investissements internationaux. Grâce à un environnement économique stable, les investisseurs internationaux se tournent vers le Canada pour y trouver des opportunités d'exploitation minière. Cette séance d'information et de questions-réponses avec modérateur mettra en lumière les services du gouvernement du Canada et les programmes de financement sur mesure qui favorisent un parcours d'investissement sans faille dans le secteur des minéraux du Canada.

12 h 55

Modérateur : Photinie Koutsavlis, Vice-président, Affaires économiques et changement climatique, Association minière du Canada

Conférenciers :

- Harold Dremin, Chef des services aux investisseurs, Investir au Canada
- Isabella Chan, sous-ministre adjointe principale, Secteur des terres et des minéraux, Ressources naturelles Canada
- Sven List, premier vice-président, Entreprises canadiennes, Exportation et développement Canada
- Divya Shah, directeur général, Investir au Canada, Banque canadienne de l'infrastructure

13 h 25 -
13 h 40 **PAUSE CAFÉ**

Présentations éclair et questions et réponses avec modérateur : Possibilités d'investissement dans le secteur des minéraux au Canada

Un groupe sélectionné d'entreprises canadiennes réalisant des projets miniers et/ou de recyclage dans les domaines des terres rares, du nickel, du cuivre, du lithium, du graphite et du cobalt présentera des exposés éclair, qui seront suivis de questions et réponses en rafale.

Modérateur : Photinie Koutsavlis, vice-présidente, Affaires économiques et changement climatique, Association minière du Canada

Participants :

Terres rares

- Ucore Rare Metals Inc.
- Torngat Metals Ltd.

Cobalt-Bismuth

- Fortune Minerals Limited

Lithium

- Arizona Lithium
- E3 Lithium Ltd.
- Avalon Advanced Materials Inc.

Matériaux pour batteries

- Nano One® Materials Corp.

Graphite

- Nouveau Monde Graphite

Nickel

- FPX Nickel Corp.
- Giga Metals Corporation
- Nickel Creek Platinum Corp.

13 h 40

Réunions B2B

15 h 15

La session B2B permettra aux promoteurs de projets et aux investisseurs potentiels de se rencontrer.

Lieu: Palais des congrès du Toronto métropolitain, bâtiment Nord (salle 105), 255 Front Street West, Toronto, ON

Pour réserver des réunions B2B, veuillez contacter Amily Li, Amily.Li@nrcan-rncan.gc.ca